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HEI!

Viser til spørsmålet under. Vi undersøkjer litt rundt dette, og kjem tilbake med svar i løpet av eit par veker.
 
 
Venleg helsing
Bente Utne
Seniorrådgjevar/controller
Samferdselsavdelinga | vegseksjonen
Telefon: 55239060 | 91525270
 

 
 
 
 
 
 

Fra: Hordaland KrF [mailto:hord@krf.no] 
Sendt: 2. januar 2017 09:02
Til: Bente Utne <Bente.Utne@hfk.no>
Emne: VS: Hovdatunnelen i Baldersheim, Fusa
 
Hei!
 
Kunne du eller en annen i samferdselsavdelingen sendt meg en oversikt over når det har blitt bevilget midler til
Hovdatunnelen? Se epost fra Torill Selsvold Nyborg under.
 
Med vennlig hilsen

Hordaland KrF
Sondre Olsen
Fylkessekretær
Vestre Muralmenning 15
5011 Bergen
Tlf: 55 54 13 40/926 05 163
Epost: hord@krf.no
www.krf.no/blimedlem

 
Fra: Torill Selsvold Nyborg [mailto:selsvold@gmail.com] 
Sendt: onsdag 14. desember 2016 12.16
Til: Sondre Olsen <sol@krf.no>
Emne: Hovdatunnelen i Baldersheim, Fusa
 
KrF har harr Hovda- og Skår  -tunnelane som trafikksikringsprosjekt tidlegare. Eg opna Skår-tunnelen i oktober
2016, men Hovda-tunnelen er ikkje begynt på enno. Skulebarn må sykkla gjennom desse tunnelane for å koma på



skule og idrettsplass, og dei er smale og mørke. Det vil sei at det blei ei veldig betring då Skårtunnelen vart opna med
lys og merking. Folket på Baldersheim ventar på at Hovdatunnelen skal påbegynnast, no er det mørkt og eigentleg
farleg for ungane å ferdast gjennom tunnelen. Det er kostnadsrekna til 750.000 kr. Røyrer til elektrisitetssystemet er
lagt, så det er i grunnen berre å begynna prosjektet.
 
Saka vart vedteken i eit Fylkestingsbudsjett nokre år før. Eg hugsar eg måtte purra på dette prosjektet fleire gonger,
så det er truleg inne på ulike budsjett. Eg kan tenka meg at 2007, 2008 og 2009 må sjekkast. 
 
--
Torill Selsvold Nyborg
Byklettvegen 8
N-5353 Straume - NORWAY
Tel. +47-91522733 / +47-56330770


